
Efter 30 år: Arne 
lämnar över sitt livsverk 
– ”En stor sak för oss 
som klubb” 
Diskussioner har förts under en längre tid. 
I förra veckan blev det klart att Byxelkroks GK tar över 
golfbanan från ägaren Arne Sjögren. 
– Det är viktigt för norra Öland att banan lever vidare. 
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Efter 30 år som banägare lämnar Arne Sjögren över sin golfbana till Byxelkroks 
GK.Foto: Kalle Karlsson 

Ett halvt liv med golfen. Arne Sjögren från Byxelkrok har arbetat med sporten sedan 1974 
och under många år var han även ordförande i Emmaboda Golfklubb. 

1992 startade han upp golfbanan i Byxelkrok hemma på familjegården i Enerum. 

– Tänk att jag har ägnat en tredjedel av mitt liv åt den här golfanläggningen. Det är ganska 
respektingivande, säger Arne Sjögren, som fyller 82 om en vecka. 

De senaste åren har Byxelkroks Golfklubb arbetat för att ta över marken från banägare 
Sjögren – och efter flera turer gick affären nyligen i lås. 

– Vi skrev på ett arrendeavtal där vi arrenderar marken, samtidigt har vi köpt loss maskiner 
och ladan. Så Arne äger fortfarande marken, men allt som har med golfen att göra har vi köpt 
loss, säger Håkan Carlberg, styrelseledamot i Byxelkroks GK. 



 
Håkan Carlberg är positiv till övertagandet av golfbanan. Foto: Kalle Karlsson 

Ordförande Pär Kasselstrand fyller i: 

– Det är en stor sak för oss som klubb. Men vi tror att vi kan locka fler sponsorer och få hit 
mer greenfee-spel. Men även värva fler medlemmar. En sak vi hoppas kunna utveckla 
ytterligare är att få med fler ideella krafter. 

Arne Sjögrens kanske sista projektet som banägare är att få igång det begagnade 
avsaltningsverket som han investerat mycket kraft och pengar i. 

– Det blir Ölands tredje största avsaltningsverk som har en maxkapacitet på 700 kubikmeter 
om dygnet. Vi kommer inte köra så mycket, men säg 150 kubik i det här läget. Sedan går det 
att växla upp. Jag hoppas att vi kan driftsätta det inom 14 dagar ungefär, säger Sjögren. 

 
Arne Sjögren, Pär Kasselstrand och Håkan Carlberg. Foto: Kalle Karlsson 

Vad skulle det betyda för golfklubben? 

– Det skulle betyda jättemycket och lyfta hela känslan ute på golfbanan att spela på en till 
stora delar grön fairway. 

Under 2021 byggdes banan ut med tre hål och blev öns hittills enda 12-hålsbana. Ett lyckat 
grepp skulle det visa sig. 



– Det har varit extremt uppskattat märker vi när vi pratar med de som varit här och spelat, 
säger Pär Kasselstrand. 

 
Byxelkroks GK:s ordförande Pär Kasselstrand.Foto: Kalle Karlsson 

Att klubben tar över banan i egen regi ser man både som en tuff utmaning och stor möjlighet. 

– Vi tror att det kan bli väldigt bra. Vi kommer inte göra några stora förändringar, utan 
snarare värna om och skapa en större gemenskap. Det ska vara trevligt att komma hit. Sedan 
är det kanske den där lilla finishen vi vill få till och där har vi en tanke om hålvärdar som 
sköter om sina egna hål. Inte klippa gräset och så, utan mer trimma runt stenmurar och under 
träd och sånt, säger Håkan Carlberg. 

Även om Arne Sjögren inte längre är banägare lämnar han inte sin golfklubb vind för våg. 

– Jag har ju en viss erfarenhet och har administrerat golf sedan 1974 och har jag något att 
bjuda på så gör jag gärna det, så länge jag orkar med och så länge de vill ha mina råd. 

Hur stor investering är det här för klubben? 

– Jag vet inte om vi ska prata siffror direkt, men det är så att vi behövt låna lite pengar till det 
här. Men det är så att vi mäktar med det i alla fall, säger Pär Kasselstrand. 

– Jag har inte blivit miljonär på det här, det går inte i en avfolkningsbygd. Det är viktigt för 
norra Öland att banan lever vidare, inte minst för näringslivet och turistnäringen, konstaterar 
Arne Sjögren. 

”Jag har inte blivit miljonär på det här, det går inte i en 

avfolkningsbygd. Det är viktigt för norra Öland att banan lever 

vidare, inte minst för näringslivet och turistnäringen.” 

Arne Sjögren. 
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